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Dr. Kövér László
az Országgyűlés Elnöke részére

	

Irásbeli kérdés

Helyben

Tisztelt Elnök Úr !

A Házszabály 91 .§-a alapján írásbeli választ igényl ő kérdést kívánok benyújtani Dr. Réthelyi

Miklós, nemzeti er őforrás miniszter úrho z

„Miért nem egyeztetnek a fogyatékos szervezetekkel? ”

címmel .

Tisztelt Miniszter Úr !

A rokkantnyugdíjakkal kapcsolatos legutóbbi interpellációmra („Se munka, se támogatás")adott

válaszában Halász János kifejtette, hogy „a szakmai szervezetekkel az előkészítő munka során

folyamatosan konzultáltunk, amelyet a koncepció elfogadása után tovább folytatunk” .

Mindez meglepő , hiszen a szervezetek ezt nem érzékelik . Sőt a Siketek és Nagyothallók

Országos Szövetsége (SINOSZ) ezen a héten egy közleményt adott ki, amelyben jelzik, hogy

továbbra is várják, hogy a Kormány hozza nyilvánosságra a terveit és ezzel egyidej űleg

kezdeményezzen partneri megbeszélést a tervezett rokkantnyugdíj-reformjával kapcsolatban .

A Szövetség „garanciát kér arra, hogy egyetlen fogyatékossággal él ő ember sem jár rosszabbul

az átalakítás után, hiszen, mint ahogy a 2011 . április 18-án elfogadott új Alaptörvény is kimondja :

Magyarország külön intézkedésekkel védi a gyermekeket, a n őket, az időseket és a fogyatékka l

élőket . ”

A SINOSZ elnöke Dr. Kósa Ádám a Fidesz európai parlamenti képviselője . Mit szól ahhoz

miniszter úr, hogy már a Fidesz politikusai is bírálják a kormány politikáját?



Még azon a napon megjelent az hír, hogy újjáalakul a Fogyatékosságügyi Tanács és kérik, hogy

a szervezetek delegálják képvisel ő iket . Kérdezem: minek alakítják az újjá a Tanácsot, ha eddig

se kérték ki a véleményét, és eddig sem hívták azt össze ?

Pedig a kormánynak az elmúlt közel másfélévben már több alkalommal is egyeztetni kellet t

volna a fogyatékos embereket képvisel ő szervezetekkel . Egy ezzel kapcsolatos 2010 . decemberében

elhangzott azonnali kérdésre, államtitkár úr azt a választ adta, hogy „megváltozott a kormányzat i

struktúra, e tekintetben a szükséges jogszabályoknak, amelyek ehhez kapcsolódnak, változniuk kell ,

éppen ezért van az, hogy az ön által említett egyeztetési fórum összehívásra még nem került . ”

Kérdezem : mi történt akkor az elmúlt 10 hónapban? Még mindig nem sikerült felállnia a

kormányzati struktúrának? Illetve el őbb mindent eldöntenek és majd utána kérdezik meg a z

érintetteket?

Mindezek miatt még a továbbiakat kérdezem Miniszter Úrtól :

Mikor fogják már érdemben meghallgatni a fogyatékosügyi szervezeteket ?

Mikor fogják végre figyelembe venni véleményüket és javaslataikat a döntés-el őkészítés

során?

Tisztelettel várom válaszát !

Az egyes miniszterek, valamint a Miniszterelnökséget vezető államtitkár feladat- és hatáskörérő l

szóló 212/2010. (VII. 1 .) Korm. rendelet 41 . § j) pontja alapján Ön felel a szociál- és

nyugdíjpolitikáért ezért kérdezem Miniszter Urat .

Budapest, 2011 . szeptember 15 .

Tóth Csaba

(MSZP)

országgyűlési képviselő
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